
Zápisnica 
z rokovania komisie športu dňa 30. 12. 2013 

 
 
 
Prítomní:   podľa priloženej prezenčnej listiny 
Program:  Otvorenie 
      Prerokovanie  žiadostí 
      Rôzne 
 
 
K bodu 1 
Rokovanie komisie otvoril a viedol predseda, ktorí oboznámil prítomných s programom 
 
K bodu 2 
Komisia po prerokovaní zaujala nasledovné stanovisko k žiadostiam o poskytnutie finančnej dotácie 
Miestny klub Slovenský orol Prievidza – odporúča vyplatiť prostredníctvom kancelárie primátorky 
dotáciu vo výške 100 € na krytie časti nákladov spojených s organizovaním 22. ročníka šachového 
turnaja „Buď pozdravené, Slovensko““, ktoré budú presunuté z kapitoly komisie športu na 
reprezentačné výdavky primátorky.   
 
Šachový klub Prievidza  

- odporúča vyplatiť dotáciu vo výške 200 € na čiastočné krytie nákladov spojených 
s organizovaním šachových turnajov pre mládež v 1. polroku 2014. 

- neodporúča dotáciu vo výške 400 € na rytie časti  nákladov na dopravu družstiev A,B,C a D 
 
Športová škola karate Prievidza 

- odporúča finančnú dotáciu vo výške 150 € na krytie časti nákladov spojených s účasťou na ME 
kadetov a juniorov v Lisabone 

- neodporúča finančnú dotáciu  na krytie časti nákladov spojených s organizovaním 3. ročníka 
o pohár riaditeľky CVČ Spektrum Prievidza 

 
Komisia sa zaoberala stanovením kritérií na vyplatenie dotácií pre kolektívy detí a mládeže, ktoré 
doteraz boli vyplácané prostredníctvom CVČ. Prerozdelenie prostriedkov bude stanovené na rokovaní 
komisie  02. 01. 2014. 
 
K bodu 3/ 
Komisia poverila Ing. Bucáka, predsedu komisie a ďalšieho člena podľa dohovoru návštevou 
Futbalového zväzu v Bratislave. Cieľom stretnutia bude doplnenie informácií ohľadne rekonštrukcie 
futbalového štadiónu Prievidza. 
 
 
Zapísala: Renáta Petrášová 
 
         Ing. Branislav Bucák 
         predseda komisie                   
 


